
Referat af bestyrelsesmøde 21/8-2022 
Deltagere: Ole M, Kim L, Rene K-C, Karen HH (referent), Pernille S. 
Afbud: Kirsten M. 
  
Agenda 
1. Konstituering (Næstformand og sekretær) 
2. Gennemgang af Generalforsamling 
3. Henvendelse fra vejlaug i første ende af vejen 
4. Evt. 

 
Ad 1. Konstituering (Næstformand og sekretær) 
Ole Madsen:  Formand 
Rene K-C: Næstformand 
Kim Larsen: Kasserer 
Kirsten M: Sekretær 
Karen H H: Vejformand 
Der blev spurgt, hvad de forskellige hverv indebar og bestyrelsen kom frem til følgende. 
Formand, officielle ansigt udad-og indadtil. 
Næstformand, hjælper og supplerer formanden. 
Kasserer, administrerer vores økonomi. 
Sekretær, tager referat af bestyrelsesmøde, samt administrerer hjemmesiden. 
Vejformand, går jævnligt vejene igennem, organiserer sammen med kasserer og formand vejdag  
Kristi Himmelfart og tager stilling til evt indkaldelsese til ekstra vejdag. 
Supleanter, deltager på lige fod i bestyrelsesmøder, men har ikke stemmeret. 
  
Ad 2. Gennemgang af Generalforsamling 
Der var stor tilfredshed med Kultur- og Medborgerhuset som også fremtidig lokalitet. 
Ved fremtidige generalforsamlinger sørger bestyrelsen for morgenmads bord. 
Bestyrelsen ser frem til samarbejde med X vedr. strandret. 
Vi arbejder på at få lavet som minimum en brandvej for biler ud af grundejerforeningens område.  
Vi må regne med flere tørkeperioder såvel som skybrud fremover. 
Alle brandhaner skal til hver en tid holdes frie af beplantning og være tilgængelige. 
  
Ad 3. Henvendelse fra vejlaug i første ende af vejen 
Ole er blevet kontaktet af vejlauget på den forreste del af Skovsneppevej. De vil gerne - så vidt vi  
kunne forstå alle matrikler- optages i vores grundejerforening. Bestyrelsen er som udgangspkt.  
velvillige og undersøger, hvordan det evt. kan lade sig gøre, og stiller eventuelt forslag til næste  
generalforsamling. 
  
Ad 4. Evt. 
I de år en ekstra vejdag er nødvendig, vil den blive afholdt weekenden uge 42. 
  
 
 


